
Miroslave Markoviću, što bi se dogodilo našim građanima da se samo

dva radna dana ne pojave na svom radnom mjestu?
04.10.2024.

“Ulazim u Hrvatski sabor sretan i ponosan kao čovjek koji će se svim srcem i dalje

zalagati za sve one vrijednosti po kojima živim i po kojima me svi vi poznajete. Kao

zamjenik gradonačelnika ću i dalje raditi punom parom za naš Varaždin.”

Ovako je govorio veliki sin varaždinskog kraja, saborski zastupnik, zamjenik

gradonačelnika grada Varaždina, predsjednik gradskog SDP-a gospodin Miroslav

Marković. Izjavio je to nakon prisege za zastupnika u Hrvatskom saboru.

Od svih tih "teških" riječi u svega par mjeseci nije ostalo ničega, niti “zalaganja”, a još

manje, kako ističe, rada “punom parom”.

Nakon puna dva mjeseca godišnjeg odmora, zatrebao je odmor od godišnjeg

odmora. I to ni manje ni više nego svega nekih desetak dana. To saznajemo iz

odluke o umanjenju zastupničkog paušala za listopad, za dane 17, 18, 22, 23, 24, i



25. Nije nam poznato gdje se odmarao od godišnjeg odmora, ali u svom

varaždinskom kraju sigurno nije.

Pa kad već postoji odluka iz koje je vidljivo da Vas desetak dana nije bilo, gospodine

Markoviću, bilo bi napokon vrijeme saznati gdje ste se tih desetak dana krili? Vadite

li opet i koju vizu za neko lijepo egzotično putovanje na teret građana koji su vas

pogreškom birali? Što bi se dogodilo njima da samo dva dana neopravdano izostanu

s posla?
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